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Abstract (en)
The sweeper has a collection container (1) with door (16) and a refuse sorter (10) with a leaf sieve (12). The door and sieve are connected via a
coupling system (18), which transmits movement (B) of the container door to the sieve. The system has at least one unidirectional element, e.g. a
pressure roller (22) rolling off a guide of the door. The coupling system and/or the sieve are locked in a working position by a locking element (23),
independent of the position of the door.

Abstract (de)
Eine aufnehmende Kehrmaschine umfaßt einen Sammelbehälter (1) mit einer Behältertür (16), ein an den Sammelbehälter angeschlossenes
Sauggebläse (9) und eine Schmutzabscheideeinrichtung (10) mit einem Laubsieb (12), das aus einer Betriebsstellung in eine Wartungsstellung
bewegbar (A) ist. Dabei ist die Behältertür (16) mit dem Laubsieb (12) über ein Koppelsystem (18) verbunden, welches die Bewegung (B) der
Behältertür (16) auf das Laubsieb (12) überträgt. <IMAGE>
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